



عمادة شؤون الطلبة



Club Name: Scientific Research Club	اسم النادي: نادي البحث العلمي
-------------------------------------	-------------------------------

نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

التاريخ: 2023-11-14

<p>A brief Overview of the club:</p> <p>Qualifying researchers who have the ability to implement research projects of an academic nature and a rewarding knowledge return in various scientific fields. Moreover, spreading the culture of scientific research among students and working to develop their research skills by completing research that supports the mission and vision of Al Ain University.</p> <p>Introducing students to the methodology of scientific research and the methods of writing scientific research. Also, forming research sessions for effective participation in research activities, such as the first student conference held at Al Ain University, is one of the priorities of the club's goals through group or individual work. In addition, to forming scientific communication circles between students at the headquarters level, and promoting the idea of Scientific research among students in various programs</p>	<p>نبذة مختصرة عن النادي:</p> <p>تأهيل باحثين لديهم القدرة على تنفيذ مشاريع بحثية ذات صبغة أكاديمية وعائد معرفي مجزي في مختلف المجالات العلمية ونشر ثقافة البحث العلمي بين الطلبة والعمل على تطوير مهاراتهم البحثية بإنجاز بحوث تدعم رسالة ورؤية جامعة العين تعريف الطلبة بمنهجية البحث العلمي وطرق وأساليب كتابة البحث العلمي، وتشكيل حلقات بحث للمشاركة الفعالة في الأنشطة البحثية كالمؤتمر الطلابي الأول المنعقد في جامعة العين من أولويات أهداف النادي من خلال العمل الجماعي أو الفردي، إضافة لتشكيل حلقات تواصل علمية بين الطلبة على مستوى المقررين، وتعزيز فكرة البحث العلمي عند الطلبة بمختلف البرامج</p>
<p>Club Goals:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Educating students about the importance of scientific research, forming research groups, and enhancing the spirit of teamwork 2. Qualifying student researchers and developing their research skills 3. Participation in the first student conference held at Al Ain University. 4. Providing workshops at both campuses level on the methods of writing scientific research. 5. Scientific trips. 	<p>أهداف النادي (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. توعية الطلبة بأهمية البحث العلمي وتكوين مجموعات بحثية وتعزيز روح العمل الجماعي 2. تأهيل الطلبة الباحثين وتطوير مهاراتهم البحثية 3. المشاركة بالمؤتمر الطلابي الأول المنعقد في جامعة العين. 4. تقديم ورشات على مستوى المقررين حول طرق وأساليب كتابة الأبحاث العلمية. 5. عمل زحل علمية.
<p>Main task of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Introducing students to the mechanism and methods of writing scientific research. 2. Participation in student research conferences. 3. Forming scientific research communication circles in different programs and colleges. 4. Participation in various university activities and events. 	<p>المهام الرئيسة للنادي (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تعريف الطلبة بألية كتابة البحث العلمي وأساليبه. 2. المشاركة بالمؤتمرات الطلابية للأبحاث. 3. تشكيل حلقات تواصل بحث علمي باختلاف البرامج والكليات. 4. المشاركة بأنشطة وفعاليات الجامعة المختلفة.
<p>Suggested Activities related to the nature of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Invitation to the speaker: Hind Al Zaabi/ Educational Programs Specialist from the Archives and the National Library in cooperation with the Deanship of Student Affairs in Abu Dhabi. 2. Scientific visits to the Emirates Center for Strategic Studies and Research in Abu Dhabi. 3. Participation in the student conference held at Al Ain University. 	<p>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. دعوة المتحدث: هند الزعابي/ أخصائي برامج تعليمية من الارشيف والمكتبة الوطنية بالتعاون مع عمادة شؤون الطلبة في أبوظبي. 2. زيارات علمية لمركز الإمارات للدراسات والبحوث الاستراتيجية في أبوظبي. 3. المشاركة في المؤتمر الطلابي المنعقد في جامعة العين.



Comments or notes:	أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
<p>Faculty member</p> <p>Al Ain: Dr. Asmaa Almahdawi</p> <p>Name and signature: <i>Asmaa</i></p> <p>Abu Dhabi: Dr. Riham Muqattash</p> <p>Name and signature: <i>Riham</i></p>	<p>عضو هيئة التدريس (ممثل النادي)</p> <p>مقر العين: د أسماء المهداوي</p> <p>الاسم والتوقيع: أسماء المهداوي</p> <p>مقر أبو ظبي: د. رهام مقطش</p> <p>الاسم والتوقيع: رهام مقطش</p>
<p>Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Ghadeer alnabelsi</p> <p>Name and signature: Ghadeer alnabelsi </p> <p>Abu Dhabi:</p> <p>Name and signature: Wesam Suliman</p>	<p>الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين: غدير النابلسي</p> <p>الاسم والتوقيع: غدير النابلسي </p> <p>مقر أبو ظبي:</p> <p>الاسم والتوقيع: وسام سليمان</p>